
  

  

KOLMÅRDENS BÅTKLUBB KBK    

  

Styrelsemöte måndagen den 12 oktober 2020  kl 18.00.   

Närvarande Lars Selevik, Magnus Hovberg, Håkan Elm, Gunnel Viberg, Henry Walther och 

Hasse Ahlström. 

  

§ 1 Mötet öppnades av ordförande 

  

§ 2 Kallelse och dagordning godkändes. 

  

§ 3 Föregående protokoll godkändes  

  

§ 4 Ekonomiska läget, lägre intäkter p g a att alla platser inte är uthyrda. Kostnader för 

grusning av hamnplan, saltning av väg samt asfaltering av väg. Sommaruppläggningsavgifter 

ska faktureras. För närvarande har KBK 330tkr i tillgångar. 

Till årsmötet ska det finnas ett första utkast på underhållsplan framtagen, kan ingå i 

förvaltningsberättelsen.  

  

§ 5 Nya medlemmar 

Gunnel har skickat ut faktura till nya medlemmar, de som anmält sent under året behöver 

enbart betala inträdesavgift. 
 

§ 6 Upptagningarna har gått bra.  

  

§ 7 Kommande arbetsdag 

24 oktober, bomupptagning, båten ska upp, prickarna ska upp, slangarna ska tas in, röja sly, 

räddningsstegen, cykelkärror framför traktorn, soptunnor ställs vid traktorn. 

 

§ 8 Övriga frågor (lista det som ska göras, renovering av klubbstugan) 

Arbetsgrupp för renovering av stugan, nytt kök och renovering av väggarna. Henry och Åke 

tar tag i arbetet. Förslag på att köpa in nya möbler och vitvaror. 

 

Styrelsen kommer påbörja uteslutningsärenden p g a obetalda medlemsavgifter. 

  

§ 9 Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte är tisdag 10 november, kl18:30. 


